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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Radni - Sesja 

 

Protokół nr 6 

 

VI Sesja w dniu 22 lutego 2019  

Obrady rozpoczęto 22 lutego 2019 o godz. 12: 00, a zakończono o godz. 14: 43 tego samego 

dnia. 

1. Sprawy organizacyjne: czas rejestracji: 00:00 – 04:44 

a) otwarcie, 

Sesja rozpoczęła się uczczeniem minutą ciszy Radnego III i IV kadencji Rady Gminy 

w Ustroniu Morskim śp. Leszka Walkowiaka.  

b) ślubowanie Radnej, 

Zaświadczenie o wyborze Radnej w wyborach uzupełniających z dnia 20.01.2019r. wręczył 

Przewodniczący gminnej komisji wyborczej Radosław Świetlik. Przewodniczący Rady 

zgodnie z art. 23 a ustawy o samorządzie gminnym odczytał treść ślubowania, Radna Anna 

Sianos złożyła ślubowanie słowami: ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.  

c) stwierdzenie quorum, 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 

2. Hanna Caban 

3. Mirosław Dziewiałtowicz 

4. Ewelina Gabryszewska 

5. Olga Grajek-Górecka 

6. Krzysztof Grzywnowicz 

7. Marek Leciaho 

8. Roman Marciniak 

9. Barbara Płomińska 

10. Krzysztof Psykała 

11. Tomasz Rymaszewski 

12. Anna Sianos  

13. Andrzej Staszak 

14. Jolanta Szymczak 

15. Denis Tomala 
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2. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 24.01.2019r. Czas 

rejestracji: 04:45 – 05:42 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z V sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z 

dnia 24.01.2019r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

 

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy Ustronie Morskie oraz 

informacja o przeprowadzonych przetargach – dyskusja. Czas rejestracji: 05:44 – 07:47 

Sprawozdania przedstawiła Wójt Gminy Bernadeta Borkowska. Sprawozdanie dostępne na 

portalu mieszkańca http://www.ustroniemorskie.esesja.pl/posiedzenie/6de0d4e5-c560-4. 

 

4. Głos mieszkanców. Czas rejestracji: 07:49 –44:08 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl 

- Krzysztof Szydłowski sołtys wsi Kukinka 

- Bernadeta Borkowska Wójt Gminy 

- Jan Sokolnicki instruktor GOK 

- Anna Britzen Przewodnicząca Koła Gospodyń Wiejskich 

- Jan Adamczyk Radca Prawny 

- Sylwia Pluta sołtys wsi Rusowo 

- Krzysztof Grzywnowicz Przewodniczący Rady 

- Andrzej Pogonowicz 

- Bernadeta Borkowska 

- Tadeusz Krawczyk mieszkaniec gminy 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Olga Grajek-Górecka 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl przedstawił swój cel, którym jest zjednoczenie 

wszystkich gmin powiatu kołobrzeskiego, aby miały wspólny głos, co do decyzji 

podejmowanych w Starostwie, zaprosił Radnych do udziału w sportowej lidze Radnych 

powiatu kołobrzeskiego. 

http://www.ustroniemorskie.esesja.pl/posiedzenie/6de0d4e5-c560-4
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Dyskusja dotyczyła drogi Ku Słońcu (droga w trakcie projektowania, rozszerzenie projektu 

o ścieżkę rowerową i zjazdy, zakupiono działkę, aby był dojazd do gruntów przemysłowych, 

gmina czeka na dofinansowanie), połączenia autobusowego Rusowo Kołobrzeg,  

 

Jan Sokolnicki instruktor GOK w imieniu ludzi związanych ze środowiskiem kultury gminy 

Ustronie Morskie odczytał oficjalny list do Wójt Bernadety Borkowskiej w związku 

z kończącą się kadencją Kamila Lepy na stanowisku Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w 

Ustroniu Morskim i możliwością powołania nowego prosząc o uwzględnienie opinii przy 

rozpatrywaniu kandydatur na te stanowisko.  

 

Anna Britzen Przewodnicząca Koła Gospodyń Wiejskich odczytała pismo wnioskując 

o uwzględnienie pozytywnej opinii w związku z kończącą się kadencją Kamila Lepy na 

stanowisku Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Ustroniu Morskim i możliwością 

powołania nowego prosząc o uwzględnienie opinii przy rozpatrywaniu kandydatur na te 

stanowisko.  

Głos w sprawie zabrał również Pan Tadeusz Krawczyk, Pan Andrzej Pogonowicz oraz sołtys 

wsi Kukinka. 

 

Przerwa: czas rejestracji: 44:18- 57:11 

 

 

5. Przedstawienie projektów uchwał.  Projekty uchwał dostępne na portalu mieszkańca: 

http://www.ustroniemorskie.esesja.pl/posiedzenie/6de0d4e5-c560-4. Czas rejestracji: 57:25 

– 01:20:33.  

a) Druk nr 1 – w sprawie uzupełnienia składów osobowych komisji stałych Rady Gminy 

w Ustroniu Morskim – dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 57:30 – 58:52. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Grzywnowicz.  

Głosowano w sprawie uzupełnienia składów osobowych komisji stałych Rady Gminy 

w Ustroniu Morskim: 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, 

Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Sianos  

Uchwała nr VI/37/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 22 lutego 2019r. w sprawie 

uzupełnienia składów osobowych komisji stałych Rady Gminy w Ustroniu Morskim została 

podjęta większością głosów.  

 

b) Druk nr 2 – w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysów i członków Rad Sołeckich na 

http://www.ustroniemorskie.esesja.pl/posiedzenie/6de0d4e5-c560-4
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terenie Gminy Ustronie Morskie - dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 58:56 – 

01:02:52 

Projekt uchwały przedstawiła Wójt Gminy Bernadeta Borkowska. 

 

Głosowano w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysów i członków Rad Sołeckich na 

terenie Gminy Ustronie Morskie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

 

Uchwała nr VI/38/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 22 lutego 2019r. w sprawie 

zarządzenia wyborów Sołtysów i członków Rad Sołeckich na terenie Gminy Ustronie 

Morskie została podjęta jednogłośnie. 

c) Druk nr 3 – w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ustronie Morskie na rok 2019 - 

dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 01:02:53 – 01:07:57 

Projekt uchwały przedstawił Inspektor GOSIR Roman Winiecki.  

Przewodniczący komisji Publicznej Mirosław Dziewiałtowicz poinformował o pozytywnej 

opinii komisji. 

Głosowano w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ustronie Morskie na rok 2019 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

 

Uchwała nr VI/39/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 22 lutego 2019r. w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Ustronie Morskie na rok 2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

d) Druk nr 4 - w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej - dyskusja, 

podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 01:07:58 – 01:09:35 
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Projekt uchwały przedstawiła kierownik referatu GNP Ewa Ostrowska. 

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala poinformował o pozytywnej opinii komisji 

stosunkiem głosów 7 za, 1 wstrzymujący.  

Głosowano w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej:  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

 

Uchwała nr VI/40/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 22 lutego 2019r. w sprawie 

ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na rok 2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

e) Druk nr 5 - w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę - 

dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 01:09:37 – 01:11:27. 

Projekt uchwały przedstawiła kierownik referatu GNP Ewa Ostrowska. 

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala poinformował o pozytywnej opinii komisji 

stosunkiem głosów 3 głosy za, 1 przeciw, 4 wstrzymujące. 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę: 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

 

Uchwała nr VI/41/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 22 lutego 2019r. w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę została podjęta jednogłośnie. 

 

f) Druk nr 6 - w sprawie komunalizacji nieruchomości na wniosek - dyskusja, podjęcie 

uchwały. Czas rejestracji: 01:11:29 – 01:12:48. 

Projekt uchwały przedstawiła kierownik referatu GNP Ewa Ostrowska. 

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala poinformował o pozytywnej opinii komisji 

stosunkiem głosów 8 głosów za. 
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Głosowano w sprawie komunalizacji nieruchomości na wniosek: 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

 

Uchwała nr VI/42/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 22 lutego 2019r. w sprawie 

komunalizacji nieruchomości na wniosek została podjęta jednogłośnie. 

 

g) Druk nr 7 - w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019 - dyskusja, podjęcie 

uchwały. Czas rejestracji: 01:12:54 – 01:20:33 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek.  

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala poinformował o pozytywnej jednogłośnej 

opinii komisji.  

Głosowano w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019: 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

 

Uchwała nr VI/43/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 22 lutego 2019r. w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

6. Wyrażenie stanowiska w sprawie wniosku prokuratora o uchylenie § 2 pkt 1 uchwały 

XXVIII/168/2005 z dnia 30 marca 2005 roku w sprawie ustalenia zasad przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze świadczone przez 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Ustroniu Morskim oraz szczegółowe warunki 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania – 

dyskusja, głosowanie w sprawie wniosku. Wniosek dostępny na portalu mieszkańca 

http://www.ustroniemorskie.esesja.pl/posiedzenie/6de0d4e5-c560-4 

 Czas rejestracji: 01:20:34 - 01:25:07. 

Radca Prawny Jan Kazimierz Adamczyk poinformował, że Prokurator złożył wniosek 

o uchylenie paragrafu argumentując, że stanowi on dosłowne powtórzenie treści przepisu 

ustawowy. Wyjaśnił, że zapis różni się minimalnie od zapisu ustawowego, dlatego wydaje 

http://www.ustroniemorskie.esesja.pl/posiedzenie/6de0d4e5-c560-4
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się, że stanowisko Prokuratora jest bezzasadne. Nie uwzględniając tego wniosku Prokurator 

może wystąpić z kolejnym wnioskiem twierdząc, że gmina ingeruje w materiał ustawowy 

regulując go w inny sposób niż jest to uregulowane w ustawie. W takim przypadku trzeba 

będzie procedurę zacząć od nowa i stanowisko Prokuratora uznać. Zasugerował, że jeśli Rada 

uzna, że w tym zakresie uchwała może zostać uchylona nie zmieni to sytuacji prawnej gminy 

ani mieszkańców ze względu na to, że nadal obowiązuje zapis z ustawy. Oznajmił, 

że należałoby uznać, że stanowisko Prokuratora, co do meritum jest zasadne, a na kolejnej 

sesji podjąć uchwałę, która to ureguluje.  

Przewodniczący Rady złożył wniosek formalny o przygotowanie przez odpowiednią 

jednostkę projektu uchwały w taki sposób, aby podjąć ją zgodnie ze wskazaniami Prokuratora  

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie przychylenia do wniosku Prokuratora.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

 

Wniosek formalny został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

 

7. Wniosek mieszkańca o przeprowadzenie kontroli prawidłowości zarządzania 

gminnymi pasami drogowymi oraz drogami wewnętrznymi w zakresie ich utrzymania 

bieżącego, remontów cząstkowych i kapitalnych, wydawania zgód na zajecie pasa 

drogowego w tym na umieszczanie infrastruktury technicznej, kontroli zajęcia pasa 

drogowego – dyskusja, głosowanie w sprawie wniosku. Wniosek dostępny na portalu 

mieszkańca http://www.ustroniemorskie.esesja.pl/posiedzenie/6de0d4e5-c560-4. Czas 

rejestracji: 01:25:08 – 01:42:18. 

Przewodnicząca komisji skarg, wniosków i petycji Hanna Caban przedstawiła stanowisko 

komisji. Poinformowała, że komisja po omówieniu sprawy skierowała wniosek do Wójta 

gminy, ponieważ sprawa wymaga czasu na skończenie inwestycji na tych terenach.  

Przewodniczący dodał, że komisja zdecydowała o skierowaniu wniosku pod obrady Rady, 

aby rozszerzyć plan pracy komisji Rewizyjnej o kontrolę oraz do Pani Wójt o przygotowanie 

odpowiedzi dla wnioskującego.  

Wójt poinformowała, że ze względu na wykonywanie prac odbiór został przesunięty. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bernadeta Borkowska Wójt Gminy 

- Marek Leciaho 

- Stefan Jagiełowicz Inspektor ds. drogownictwa  

http://www.ustroniemorskie.esesja.pl/posiedzenie/6de0d4e5-c560-4
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- Krzysztof Grzywnowicz 

- Olga Grajek-Górecka 

- Hanna Caban 

Dyskusja dotyczyła składu komisji odbierającego drogę, prac wykonywanych przez zakład 

elektryczny Koszalin, dokumentacji zdjęciowej dot. stanu pierwotnego pasa drogowego w 

celu porównania go po zakończeniu prac przez inwestora, dewastacji dróg przez inwestorów, 

przeprowadzenia kontroli ogólnej zajęcia pasa drogowego na terenie gminy, zabezpieczenia 

przez inwestora drogi przed dewastacją, a nie naprawy po dewastacji.  

Głosowano wniosek o przeprowadzenie kontroli przez komisję Rewizyjną Rady Gminy 

w sprawie prawidłowości zarządzania gminnymi pasami drogowymi oraz drogami 

wewnętrznymi w zakresie ich utrzymania bieżącego, remontów cząstkowych i 

kapitalnych, wydawania zgód na zajecie pasa drogowego w tym na umieszczanie 

infrastruktury technicznej, kontroli zajęcia pasa drogowego: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Hanna Caban, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Tomasz 

Rymaszewski, Andrzej Staszak 

 

 

8. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym - dyskusja. 

Informacja dostępna  na portalu mieszkańca 

http://www.ustroniemorskie.esesja.pl/posiedzenie/6de0d4e5-c560-4. 

Czas rejestracji: 01:42:21 – 02:07:25 

Sprawozdanie przedstawiła Wójt Gminy Bernadeta Borkowska.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Bernadeta Borkowska Wójt Gminy 

- Marek Leciaho 

- Jan Adamczyk Radca Prawny 

- Andrzej Staszak 

- Denis Tomala  

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Hanna Caban 

- Tomasz Rymaszewski 

- Krzysztof Psykała 

- Krzysztof Grzywnowicz 

Dyskusja dotyczyła zgromadzenia wspólnik MWIK, spotkania z firmą GAWEX, podważenia 

wartość usługi i jakość wykonania prac dekarskich, spotkania z prezesem MWIK, spotkania 

http://www.ustroniemorskie.esesja.pl/posiedzenie/6de0d4e5-c560-4
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w sprawie omówienia lokalizacji handlowych na ul. Nadbrzeżnej, współpracy z Hortulus, 

zebrania nadzwyczajnego LGD „Siła w Grupie”, spotkania z firmą Zerke,  

 

9. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym – dyskusja. Czas rejestracji: 02:07:26 - 02:08:03. 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Grzywnowicz informując, że 

w okresie międzysesyjnym nie reprezentował Rady na zewnątrz, a jego działania w tym 

okresie ograniczały się do zadań technicznych związanych z pracą Rady Gminy.  

 

 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na 

poprzednich sesjach. Czas rejestracji: 02:08:03 – 02:20:08. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęło 5 interpelacji, 

które zostały przekazane do p. Wójt, odpowiedzi zostały przesłane do Radnych drogą 

elektroniczną oraz udostępnione w BIP.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Staszak 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Hanna Caban 

- Inspektor Kinga Kurkowska 

- Olga Grajek-Górecka 

- Tomasz Rymaszewski 

- Bernadeta Borkowska 

- Urszula Czachorowska kierownik Referat Promocji 

 

 

Radny Andrzej Staszak przedstawił interpelację dot. sprzedazy działki 380/2 w Ustroniu 

Morski, Radna Hanna Caban przedstawiła interpelację dot. ochrony terenów zieleni i 

zadrzewienia w Ustroniu Morskim. W ramach możliwości wyjaśnień ustnych na zapytania 

Radnej Caban udzieliła Inspektor Kinga Kurkowska. Radna Olga Grajek – Górecka 

przedstawiła interpelację dot. stanu prawnego bloku mieszkalnego przy ul. Górnej 32 oraz 

drogi dojazdowej prowadzącej do niego.  

Dalsza dyskusja dotyczyła przejazdu przez S6 do Ustronia - utrudnienia w przejeździe, 

uczestnictwa gminy w międzynarodowych targach turystycznych w Berlinie. 

 12. Wolne wnioski. Czas rejestracji: 02:20:09 –02:43:13 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Piotr Byczkowiak 

- Denis Tomala 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Hanna Caban 

- Bernadeta Borkowska 
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Prezes spółki Gminna Energa wyjaśnił, czego dotyczyło spotkanie z firmą Zerke dot. napraw 

gwarancyjnych. Dyskusja dot. również monitoringu wytwarzanej energii, pozyskiwania 

prądu, dochodu, jaki przynosi gminie spółka. Prezes spółki poinformował, że na miesiąc 

kwiecień jest zaplanowane przedstawienie sprawozdania finansowego spółki „Gminna 

Energia Ustronie Morskie” będzie gotowy przedstawić Radzie sprawozdanie finansowe spółki 

za 2018r. Wójt gminy zasugerowała, aby spotkanie odbyło się po przeprowadzonym w spółce 

audycie. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Grzywnowicz podziękował zgromadzonym za udział 

w sesji, po czym zamknął VI sesję Rady Gminy w Ustroniu Morskim. 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Krzysztof Grzywnowicz 

  

 

Przygotowała: Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


